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Ε
φ όλης της ύλης επίθεση στην κυ-
βέρνηση και στον πρωθυπουργό 
Κυριάκο Μητσοτάκη εξαπέλυσε ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Αλέξης 

Τσίπρας, σε συνέντευξή του στο STAR 
Κεντρικής Ελλάδας και στον Γιώργο Σι-
μόπουλο.
Για το εργασιακό και για τη μείωση των 
εισακτέων στα Πανεπιστήμια του κατα-
λόγισε ότι «εξυπηρετεί συμφέροντα και 
εξοφλεί γραμμάτια», του χρέωσε ότι δεν 
«διαθέτει στρατηγική στα ελληνοτουρκι-
κά» καθώς επίσης και ότι απέτυχε στην 
διαχείριση της πανδημίας. 
Ξεκινώντας από το εργασιακό, κατηγό-
ρησε τον πρωθυπουργό ότι «ο κ. Μητσο-
τάκης έρχεται να ξεπληρώσει γραμμάτια 
απέναντι σε μια ελίτ επιχειρηματική, στο 
ΣΕΒ πάνω απ’ όλα που θα έχει περισσό-
τερα κέρδη μέσα από τη μείωση του εργα-
σιακού κόστους».
Εξηγώντας ανέφερε: «…tο πρώτο που 
έκανε με το που ανέλαβε ήταν να καταρ-
γήσει τις συλλογικές διαπραγματεύσεις 
που εμείς επαναφέραμε μετά την έξοδο 
από τα μνημόνια. Η κυβέρνηση της Ν.Δ. 
με το που ήρθε μείωσε τα πρόστιμα, απο-
συντόνισε το Σώμα Επιθεώρησης Εργα-
σίας. Το καταργεί το Σώμα Επιθεώρησης 
Εργασίας. Αρα, εδώ μιλάμε για μια στο-
χευμένη πολιτική η οποία έχει, επανα-
λαμβάνω, στον πυρήνα της στρατηγικής 
της την αντίληψη ότι πρέπει να εξυπηρε-
τήσουμε κάποιους λίγους, είτε διότι αυτοί 
οι λίγοι στήριξαν τον κ. Μητσοτάκη προ-
εκλογικά, είτε και γιατί υπάρχει η θεωρία 
ότι εάν αυξήσουν αυτοί οι λίγοι την κερ-
δοφορία τους, μπορεί να έχει ανάπτυξη 
η οικονομία. Η οικονομία δεν μπορεί να 
έχει ανάπτυξη και προοπτική αν κάποιοι 
λίγοι κερδίζουν, αν αυτά τα κέρδη δεν τα 
διανέμουν στο κοινωνικό σύνολο».
Για την ανάπτυξη της οικονομίας υποστή-
ριξε ότι είναι πολύ κρίσιμο το επόμενο 

διάστημα: «Η ανάπτυξη, γιατί καταβαρα-
θρώθηκε η οικονομία, έχασε 8,5 μονάδες 
το 2020 μόνο. Προφανώς θα υπάρχει 
ανάκαμψη το επόμενο διάστημα. Αλλά 
αυτή η ανάκαμψη πρέπει να είναι συμπε-
ριληπτική, πρέπει να τους αφορά όλους. 
Δεν μπορεί να αφορά μονάχα κάποιους 
επώνυμους, κάποιους μεγάλους επιχει-
ρηματίες. Η ανάπτυξη πρέπει να αφορά 
και τους εργαζόμενους. Αν δεν προστα-
τεύσουμε την εργασία, τότε δεν πρόκειται 
να ενισχύσουμε την κοινωνική συνοχή 
και οι ανισότητες στη χώρα μας θα διευ-
ρύνονται διαρκώς. Αυτό είναι το κρίσιμο 
ζήτημα». 
Συνέχισε την επίθεσή του με τις εξελίξεις 
στον χώρο της εκπαίδευσης: «Αυτό που 
κάνει ο κ. Μητσοτάκης είναι με πρόσχημα 
το ότι δεν θέλουμε φοιτητές που δεν είναι 
καλά διαβασμένοι, να μειώνει τους εισα-
κτέους κατά το 1/3. Είναι η μεγαλύτερη 
σφαγή εισακτέων που έχει γίνει στη χώρα 
ποτέ. Είναι ο μεγαλύτερος περιορισμός 
εισακτέων από την ίδρυση του ελληνικού 
πανεπιστημίου. Δεν το κάνει γιατί τον εν-
διαφέρει το επίπεδο των γνώσεων, καθώς 
η βαθμολογία εξαρτάται από την δυσκο-
λία των θεμάτων. Το κάνει για ένα πολύ 
απλό λόγο, διότι θέλει να μεγαλώσει την 
πελατεία των ειδικών κολεγίων. Είναι 
άλλο ένα ρουσφέτι στους ιδιοκτήτες κολε-
γίων στη χώρα μας. Διότι αυτά τα 30.000 
παιδιά φέτος που δεν θα καταφέρουν να 
πάνε σε ένα ίδρυμα ανώτατης εκπαίδευ-
σης, οι οικογένειές τους θα αναζητήσουν 
είτε την έξοδο των παιδιών τους στο εξω-
τερικό, είτε θα γίνουν βορά στις διαθέσεις 
αυτών των κολεγίων. ‘Αρα, εδώ έχουμε 
μια στοχευμένη στρατηγική και πολιτική 
εις βάρος της μέσης ελληνικής οικογένει-
ας και προς όφελος κάποιων λίγων ιδι-
ωτών.

Αυτό που κά-
νει ο κ. Μη-
τσοτάκης είναι 
με πρόσχημα 
το ότι δεν θέ-
λουμε φοιτητές 
που δεν είναι 
καλά διαβα-
σμένοι, να μει-
ώνει τους εισα-
κτέους κατά 
το 1/3. Είναι 
η μεγαλύτερη 
σφαγή εισα-
κτέων που έχει 
γίνει στη χώρα 
ποτέ. Είναι ο 
μεγαλύτερος 
περιορισμός 
εισακτέων από 
την ίδρυση του 
ελληνικού πα-
νεπιστημίου.

Τσίπρας: Η μεγαλύτερη σφαγή 
εισακτέων που έχει γίνει στη χώρα

Πελώνη για πανεπιστημιακή 
αστυνομία: Οι προσλήψεις 
μπορεί να φτάσουν 
τις 1.000

Σ
τη σύσταση της πανεπιστημιακής 
αστυνομίας, αναφέρθηκε η κυβερ-
νητική εκπρόσωπος Αριστετελία 
Πελώνη, τονίζοντας ότι «ο νόμος 

που ψηφίστηκε θα εφαμοστεί». 
«Θα προχωρήσει η πρόσληψη των πρώ-
των 400 και αυτός ο αριθμός μπορεί να 
φτάσει μέχρι και τους 1.000, ανάλογα με 
τις ανάγκες των ιδρυμάτων και πάντα σε 
συνεργασία μαζί τους», πρόσθεσε. Μι-
λώντας στο Open, η κ. Πελώνη εξήγησε 
ότι όσοι προσληφθούν«θα εκπαιδευτούν 
και θα στελεχώσουν τις ομάδες αυτές, σε 
συνεργασία με τα Ανώτατα Εκπαιδευτικά 
Ιδρύματα, όπου υπάρχει ανάγκη».
«Δεν είναι οριζόντιο το πρόβλημα. Υπάρ-
χουν Ιδρύματα που έχουν πρόβλημα και 
άλλα που δεν έχουν. Ο στόχος είναι να 
δράσουν κυρίως αποτρεπτικά, για τη δια-
σφάλιση της ακαδημαϊκής ελευθερίας στα 
πανεπιστήμια», πρόσθεσε.
«Η Ελλάδα ήταν και παραμένει μία ασφα-
λής χώρα. Έχει από τα χαμηλότερα πο-
σοστά ανθρωποκτονιών και ληστειών 
σ’ ολόκληρη την Ευρωπαϊκή Ένωση και 
αυτό αποδεικνύεται από τα στατιστικά 
στοιχεία», είπε, αναφερόμενη στο οργα-
νωμένο έγκλημα και χαρακτηρίζοντάς το 
ως «ένα ξεχωριστό πρόβλημα, το οποίο 
προφανώς υπάρχει και πρέπει να αντιμε-
τωπιστεί».
Τόνισε, δε, ότι η ΕΛ.ΑΣ. κάνει το καθή-
κον της. «Προφανώς πρέπει να γίνουν 
και περισσότερα. Έχουμε εμπιστοσύνη 
ότι επιχειρησιακά θα κάνει τη δουλειά της 
και ότι οι δράστες όλων αυτών των περι-
στατικών θα συλληφθούν και θα οδηγη-
θούν στη Δικαιοσύνη», πρόσθεσε. 
Παράλληλα, εξαπέλυσε επίθεση στην αξι-
ωματική αντιπολίτευση, λέγοντας ότι «ο 
ΣΥΡΙΖΑ ανακατεύει στο ίδιο μίξερ χω-
ριστά ζητήματα, για να αποπροσανατολί-
σει». 
«Ο ΣΥΡΙΖΑ ήταν αυτός που έψεγε την κυ-
βέρνηση για υπερβολική αστυνόμευση 
κατά τη διάρκεια του lockdown και των 
περιοριστικών μέτρων. Τότε έλεγε να μην 
υπάρχει Αστυνομία, τώρα ψέγει την κυ-
βέρνηση για μη αστυνόμευση στις γειτο-
νιές ή για το αίσθημα της ασφάλειας του 
πολίτη. Οπότε, ας αποφασίσει τι θέλει», 
συμπλήρωσε.


